
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 29 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2025 m. balandžio 25 d. Nr. T2-4

Šilalė

Posėdis įvyko 2025-04-24 10.00 – 14.30 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 25 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas).

Posėdyje dalyvavo 27 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi: Aistė

Giedraitienė, Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė (pirmininkė), Valdemaras Jasevičius.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-26

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-27

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl leidimo įsigyti mokyklinius autobusus.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Roberta Pocienė.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų skaičiaus

2025–2026 mokslo metais nustatymo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

6. Dėl Apmokėjimo už pagrindinės ir pakartotinės sesijų valstybinių brandos egzaminų

vykdymą tvarkos aprašo patvirtinimo. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros paveldo

vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir pritaikymo

visuomenės poreikiams finansavimo paraiškų atrankos darbo grupės veiklos nuostatų

patvirtinimo. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

8. Dėl Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinių eilių 2025–2027 metų

sąrašo patvirtinimo.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

9. Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2025 metų objektų sąrašo patvirtinimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-30

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo

sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo” pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

11. Dėl leidimo rengti ir teikti projekto įgyvendinimo planą ir investicinį projektą

„Socialinių paslaugų įstaigų senyvo amžiaus asmenims infrastruktūros modernizavimas ir plėtra

Šilalės rajono savivaldybėje“. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

12. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-173

„Dėl leidimo pirkti techninio projekto užduoties ir techninio projekto rengimo paslaugas“

pakeitimo. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-

216 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo

ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo atrankos komisijos nuostatų

patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-

215 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo

ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo  tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos sudėties ir

nuostatų patvirtinimo. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

16. Dėl valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr. 8750/0006:500,

unikalus Nr. 4400-0989-8857, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Pajūrio seniūnijoje, Žvingių

miestelyje, nuomos. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

17. Dėl valstybinės žemės sklypo dalies, esančios Dariaus ir Girėno g. 54, Šilalės mieste,

nuomos.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

18. Dėl 2003 m. balandžio 8 d. valstybinės žemės sklypo nuomos sutarties Nr. N87/03-

0006 nutraukimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

19. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

20. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto

perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio trumpalaikio

materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės r. Pajūrio

Stanislovo Biržiškio gimnazijai.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.
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22. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-80 „Dėl

sutikimo perimti valstybės turtą savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir

disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai“ pakeitimo. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto

vertinimo atlikimo ir lėšų skyrimo. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

25. Dėl transporto priemonių perdavimo pagal savivaldybės turto patikėjimo sutartį UAB

„Šilalės autobusų parkas“. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

26. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės autobusų parkas“ 2024 metų finansinių

ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėjas Vytautas Norkus.

27. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Gedmina“ 2024 metų metinių finansinių ataskaitų

rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėjas Donatas Grigalis.

28. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės vandenys“ 2024 metų metinių finansinių

ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėjas Remigijus Vėlavičius.

29. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės šilumos tinklai“ 2024 metų metinių

finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimo.

Pranešėjas Ernestas Aušra.

30. Dėl UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro 2024 metų metinių finansinių

ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėja Donvina Arlauskienė.

31. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos

sudarymo ir nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

32. Dėl Budinčio ir nuolatinio globotojo, globėjo (rūpintojo) ir globos centro veiklos

organizavimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

33. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-38

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės Asmens su negalia gerovės tarybos sudarymo ir jos veiklos

nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

34. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-18

„Dėl Pagalbos pinigų šeimoms, globojančioms (rūpinančioms) be tėvų globos likusius vaikus,

skyrimo ir panaudojimo kontrolės tvarkos Šilalės rajono savivaldybėje aprašo patvirtinimo“

pripažinimo netekusiu galios. 

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

35. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų 2024 metų metinių ataskaitų rinkinio

patvirtinimo. 

Pranešėjas Gediminas Raudonius.

36. Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2024 metų metinių

ataskaitų rinkinio patvirtinimo. 

Pranešėja Ingrida Petravičienė.

37. Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro 2024 metų metinių

ataskaitų rinkinių patvirtinimo.
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Pranešėjas Osvaldas Šarmavičius.

38. Dėl Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2024 metų metinių

ataskaitų rinkinių patvirtinimo. 

Pranešėja Vida Macevičienė.

39. Dėl Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2024 metų metinių ataskaitų rinkinių

patvirtinimo. 

Pranešėjas Tomas Šiaudinis.

40. Dėl Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 2024 metų

metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo. 

Pranešėjas Andrius Panavas.

41. Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios

programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimo. 

Pranešėja Ineta Butvidienė.

Posėdžio pirmininkas informavo, jog yra pakeitimų darbotvarkėje ir siūlė išbraukti 23

darbotvarkės klausimą „Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

nekilnojamojo turto vertinimo atlikimo ir lėšų skyrimo“, atitinkamai patikslinti numeraciją. Taip

pat siūlė 17 ir 18 klausimus sukeisti vietomis bei 19, 20, 21, 22, 24 ir 25 klausimo pranešėją

pakeisti į Aušrą Etminienę. Klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Remigijus Jonutis informavo, jog posėdžio pabaigoje norės atlikti pranešimą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei.

Balsavo: UŽ – 25.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo

Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – sumažinti

Biudžeto ir strateginio planavimo skyriaus asignavimus (11 programą, gyventojų iniciatyvos

skirtos gyvenamajai aplinkai ir viešajai infrastruktūrai gerinti ir kurti priemonę) 50 000 Eur ir juos

padidinti Šilalės miesto seniūnijai.

R. Norvilienė klausė apie Orvydų parke esančią instaliaciją, domėjosi kiek tai kainavo

savivaldybei ir ar tai bus laikinas statinys.

A. Jančauskas atsakė, jog tikslesnės sumos bus žinomos gegužės mėnesį, planuojama, jog

instaliacija bus iki metų pabaigos bei kitais metais.

R. Norvilienė pasisakė dėl instaliacijos, domėjosi kokia preliminari suma.

A. Jančauskas atsakė, kad darbų nupirkimas kainavo apie 12 000 Eur.

R. Vaitiekus domėjosi dėl sąmatos.

A. Jančauskas atsakė, jog sąmata buvo daryta darbams ir medienai, visa kita kas atsiras

(instaliacijos, apšvietimas) bus seniūnijos turtas, kurį nusipirks.
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R. Norvilienė pasisakė ir klausė dėl tilto į Pakisio piliakalnį, ar tikrai investavus į šį tiltą ir

įrengus jį bus galima aplankyti ir Aukuro akmenį, jeigu ne, ar savivaldybė planuoja kažkaip jį

pritaikyti. 

T. Bartkus atsakė, kad šiame ir sekančiame sprendimo projekte nėra kalbama apie jokį tiltą.

R. Vaitiekus prašė įvardinti kam yra paskirstytos kitos lėšos, neskaitant keliams paskirstytų

lėšų.

D. Vėlavičiutė įvardijo, jog kitos lėšos paskirstytos vietinės reikšmės keliams, kita tikslinė

dotacija skirta profesiniam orientavimui, skirtos lėšos būsto pritaikymui neįgaliesiems,

mokykliniam autobusui, priėmimo išlaidoms kompensuoti (priėmimui iš Ukrainos), priešgaisrinei,

pasiruošimui miškų gesinimui LT-PO pasienio ruože, bei pagrinde numatoma už projektus, viso

sudaro - 4 087 058 Eur.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo

Nr. T1-27 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė

pritarti. 

R. Vaitiekus teiravosi, ar dėl šio sprendimo turime mero teikimą.

T. Bartkus atsakė, jog meras sudarydamas darbotvarkę teikia biudžeto klausimą.

R. Vaitiekus pasisakė, jog šį sprendimą turėtų pristatyti meras.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-27 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti mokyklinius autobusus.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė teiravosi kam bus skirti mokykliniai autobusai.

T. Bartkus atsakė, jog ugdymo įstaigų direktoriai susidėliojo poreikį ir eiliškumą, pagal tai

pirmasis mokyklinis autobusas atiteks Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijai, antrasis Šilalės

Simono Gaudėšiaus gimnazijai, trečiasis Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijai, ketvirtasis

Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazijai, penktasis Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus

gimnazijai, šeštasis Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai.

R. Jonutis tikslinosi koks yra mokyklinių autobusų poreikis.

T. Bartkus atsakė, jog šiai dienai poreikis yra 6 autobusiukai.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo įsigyti mokyklinius

autobusus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos nuostatų

patvirtinimas. 

Pranešėja Roberta Pocienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

Etikos komisijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.



6

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų

skaičiaus 2025–2026 mokslo metais nustatymas.

Tarybos nariai Remigijus Jonutis, Artūras Dambrauskas, Vida Miknienė nusišalino nuo

klausimo svarstymo, priežastį nurodė ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su 2 punkto pakeitimais,

informavo, jog 2 punktas turėtų skambėti taip „Įsipareigoti skirti vidurinio ugdymo programos

įgyvendinimo laikotarpiu vienam gimnazijos klasės komplektui, esant jame ne mažesniam

mokinių skaičiui kaip 12, tiek mokymo lėšų (išskyrus mokymo lėšas, skiriamas iš Lietuvos

Respublikos valstybės biudžeto), kiek sudaro 50 procentų lėšų ugdymo planui įgyvendinti,

apskaičiuojamų III gimnazijos ir IV gimnazijos klasėms pagal Mokymo lėšų apskaičiavimo,

paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašą:

2.1. Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijai (IV gimnazijos klasei);

2.2. Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijai (IV gimnazijos klasei);

2.3. Šilalės r. Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijai (III gimnazijos klasei)“ ir prašė

pritarti.

R. Norvilienė domėjosi dėl Obelyno skyriaus, klausė kiek šiuo metu šiame skyriuje yra

vaikų, personalo ir koks bus jų likimas nuo ateinančių mokslo metų.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad šiuo metu ikimokyklinio ugdymo grupę lanko 10 vaikų, tačiau

nuo rugsėjo 1 d. šią grupę liktų lankyti 7 vaikai. Paaiškino, jog pagal Šilalės rajono savivaldybės

tarybos priimtus tinklo pertvarkos plano kriterijus yra numatyta, kad skyrius ikimokyklinio

ugdymo nebeteikia jeigu grupėje mokosi mažiau kaip 10 mokinių, šis skaičius taip pat susijęs su

valstybės biudžeto skiriamomis lėšomis (4 val. yra skiriama iš valstybės biudžeto), esant

mažesniam skaičiui sumažėja skiriamos lėšos iš valstybės biudžeto ir tokiu atveju savivaldybė

turėtų finansuoti visos grupės išlaikymą. Pabrėžė, jog eilėje užsirašiusių vaikų nei šiems nei

kitiems mokslo metams nėra. Painformavo, jog tikėtina, kad mokykla svarstys vidaus struktūros

pertvarkos klausimus kuriuose bus aptartos ir darbuotojų įdarbinimo galimybės, tėvų

informavimas ir kt.

T. Bartkus papildė, jog šiame skyriuje yra 8 darbuotojai ir, kad Šilalės Dariaus ir Girėno

progimnazija daliai darbuotojų galėtų užtikrinti darbą.

L. Dargienė klausė, ką planuojama daryti su Obelyno pastatu. Ar nebuvo galvota vaikus iš

Upynos pastato vežioti į sutvarkytą Obelyno pastatą.

T. Bartkus atsakė, jog jeigu pabandysime keisti vaikų mokyklas (vežti iš Upynos į

Obelyną), tikėtina, jog tėvai pasirinks visai kitas mokymosi įstaigas. Taip pat šiai dienai esame

svarstę apie galimybe gaminti maistą Obelyne ir jį pervežti į Upyną neinvestuojant į Upynos

virtuvės remontą, progimnazijos direktorė šiais metais pasibandys, kaip tai galėtų veikti. Pasisakė,

jog pamąstymų ir idėjų dėl likusios pastato dalies laukia ir iš tarybos narių.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų skaičiaus 2025–2026 mokslo metais nustatymo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Jonutis, A. Dambrauskas, V. Miknienė.

6. SVARSTYTA. Apmokėjimo už pagrindinės ir pakartotinės sesijų valstybinių brandos

egzaminų vykdymą tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Apmokėjimo už pagrindinės ir

pakartotinės sesijų valstybinių brandos egzaminų vykdymą tvarkos aprašo patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros

paveldo vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir

pritaikymo visuomenės poreikiams finansavimo paraiškų atrankos darbo grupės veiklos nuostatų

patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros paveldo vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę

reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir pritaikymo visuomenės poreikiams finansavimo paraiškų

atrankos darbo grupės veiklos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinių eilių

2025–2027 metų sąrašo patvirtinimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, ar į sąrašą yra įtraukta Žvinių km. Žadalio g.

T. Bartkus atsakė, kad kol kas nėra įtraukta.

R. Norvilienė pasisakė ir prašė gyventojams suteikti grįžtamąjį ryšį, atsakymus į

paklausimus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono vietinės reikšmės

kelių objektų prioritetinių eilių 2025–2027 metų sąrašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

9. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės

rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2025 metų objektų sąrašo patvirtinimas.

Tarybos narys Gintas Navardauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo, nurodė priežastį

ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Kelių priežiūros ir plėtros

programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams

(gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti,

2025 metų objektų sąrašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo G. Navardauskas.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo

Nr. T1-30 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus

eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo” pakeitimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė tikslinosi dėl pakeitimų.
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T. Bartkus paaiškino, jog pagal šią tvarką bus išrikiuotos gatvės ir nusimatytas eiliškumas,

ko anksčiau nebūdavo. 

L. Dargienė klausė, kas nustatė kriterijus.

T. Bartkus atsakė, kad tai paimta iš gerosios patirties, kitų savivaldybių, taip pat yra ir

institucijų nurodymas, kad kriterijų turėtų būti ne vienas, todėl buvo priimti tokie sprendimai.

Toliau nariai diskutavo dėl kriterijų ir gatvių eiliškumo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-30 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo

lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti

(remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo

patvirtinimo” pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2.

11. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti projekto įgyvendinimo planą ir investicinį

projektą „Socialinių paslaugų įstaigų senyvo amžiaus asmenims infrastruktūros modernizavimas

ir plėtra Šilalės rajono savivaldybėje“. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar keitėsi investicinis projektas.

T. Bartkus atsakė, kad taip, keitėsi.

R. Norvilienė tikslinosi, ar nurodyta virš 4 mln. Eur suma skirta šiam projektui ar apskritai

socialiniams projektams.

T. Bartkus atsakė, kad šiam projektui. Paaiškino, kad už likusią dalį lėšų bus įsigyta įranga,

baldai, 9 vietų autobusiukas. Patikino, jog tai jau yra bendra suma su 15 proc.

R. Norvilienė teiravosi dėl pasirašyto memorandumo su privačiu investuotoju.

T. Bartkus atsakė, kad šie galimi investuotojai atsisakė šio projekto ir šiai dienai nebevykdo

veiklos.

R. Vaitiekus klausė kodėl nenumatomos projekto lėšų lubos, nepateikiami skaičiai,

suvestinės, pasisakė jog tarybai susipažinti galėtų būti pateikta sąmatos suvestinė.

T. Bartkus atsakė, jog tikslas neviršyti nurodytos 4,1 mln. Eur sumos, pasisakė apie

galimybę sutaupytas lėšas investuoti į kitus projektus (tačiau nurodyta į kokias konkrečiai sritis). 

S. Marozienė papildė ir paaiškino, jog jokių skaičių nebuvo galima pateikti, nes

pakoreguotas techninis projektas buvo atsiųstas dieną prieš tarybos posėdį ir prisegti dokumentų

prie tarybos sprendimo projekto nebuvo galimybės. Dėl baldų ir medicininės įrangos tik dabar yra

atliekama tiekėjų paslauga, ruošiama paraiška bei investicinis projektas ir šiai dienai dar tik

dėliojamas poreikis, neturime autobusiuko, įrangos ir kt. komercinio pasiūlymo, šios informacijos

laukiame iš tiekėjų, tad šiai dienai pasakyti kokia tiksli pinigų suma bus išleista – negalime.

R. Norvilienė klausė, ar skaičiavote kiek kainuos dar 5 m. išlaikyti šį projektą.

T. Bartkus atsakė, jog pastatas turėtų išsilaikyti pats, tokia įstaiga neturėtų būti dotuojama

papildomai, tad ir neplanuojame. Pasisakė dėl sumos projektui.

R. Vaitiekus siūlė įrašyti 4 200 000 Eur.

T. Bartkus pasisakė ir nepritarė šios sumos įrašymui.

R. Norvilienė pasisakė dėl didesnės sumos įrašymo.

Pasisakė R. Vaitiekus.

T. Bartkus informavo, jeigu tarybos sprendimo projekte ir PĮP (projekto įgyvendinimo

plane) nesutaps sumos, reikės grįžti į tarybą ir sutapdinti sumą. Prašė R. Vaitiekaus patikslinti

siūlymą.

R. Vaitiekus siūlė sprendimo projekto 2 punkte įrašyti, jog bendra lėšų suma yra 4 117 647,

06 Eur, aiškinamajame rašte įrašyti, kad taryboje svarstyta bei protokoliškai užfiksuoti, jog šio

projekto suma neturėtų viršyti daugiau kaip 4 200 000 Eur.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už R. Vaitiekaus pasiūlymą.

Pasiūlymui pritarta balsų dauguma. Balsavo: UŽ – 17, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 8.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti ir teikti projekto

įgyvendinimo planą ir investicinį projektą „Socialinių paslaugų įstaigų senyvo amžiaus asmenims

infrastruktūros modernizavimas ir plėtra Šilalės rajono savivaldybėje“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. birželio 27 d. sprendimo

Nr. T1-173 „Dėl leidimo pirkti techninio projekto užduoties ir techninio projekto rengimo

paslaugas“ pakeitimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, 36 000 Eur išbrango techninio projekto parengimo paslauga, kiek

tuomet tikėtina išbrangs socialinio būsto statybos.

T. Bartkus paaiškino, kad niekas nebrangsta, tačiau dėl politinių ambicijų ir tarybos

numatyto saugiklio – 170 000 Eur metus laiko negalime pasirašyti sutarties bei atlikti pirkimo,

nes sumos varijuoja nuo 200 000 Eur iki 500 000 Eur, painformavo, jog jau buvo atlikti 4 pirkimai,

pasiūlymas nebuvo gautas. 

R. Vaitiekus klausė dėl techninės specifikacijos sumos, ar už ją sumokėta 6050 Eur.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

R. Vaitiekus klausė, pagal specifikacija yra numatoma 30 butų daugiavaikėms šeimoms ir

neįgaliems asmenims, iš kurių 20 butų bus pritaikyta asmenims su negalia, o tačiau, pirmame

aukšte yra numatyta socialinės dirbtuvės ir vaikų dienos centras, tad visi butai, kurie bus pritaikyti

asmenims su negalia bus 2-ame ir aukštesniuose aukštuose, ar galvojote kaip bus pritaikytas

patekimas į tuos butus. 

T. Bartkus atsakė, kad bus pritaikyta liftais, keltuvais.

R. Vaitiekus klausė, mėnesis laiko kai taryba nepritarė pateiktam sprendimo projektui, ar

buvo bandyta konsultuotis, aiškintis su projektuotojais ar teisininkais kaip sutilpti į numatytą sumą

ar atpiginti.

T. Bartkus atsakė, kad bandėme pasikonsultuoti, atlikti rinkos analizę, šiai dienai netolimi

kaimynai (Kretingos r. savivaldybė) atliko panašaus soc. būsto pirkimą ir sumokėjo panašią

prašomą sumą, taip pat kreipėmės į galimus projektuotojus ir visi įvardijo projektavimo sumą apie

200 000 Eur.

E. Gečas tikslinosi dėl techninės užduoties lentelės, Eil. Nr. 6.

R. Vaitiekus pasisakė ir siūlė peržiūrėti ir sumažinti butų dydžius, vaikų dienos centro ir

socialinių dirbtuvių plotą ir sutilpti į turimus pinigus bei ateiti į tarybą ir projektuoti už 200 000

Eur. 

Pasisakė T. Bartkus, A. Motuzas, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2024 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-173 „Dėl leidimo pirkti techninio projekto užduoties ir

techninio projekto rengimo paslaugas“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 6.

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo

Nr. T1-216 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų

rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo atrankos komisijos

nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Tarybos nariai Valdemaras Jasevičius ir Alfonsas Motuzas nusišalino nuo klausimo

svarstymo, nurodė priežastį ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 1.1. punkte įrašyti

Alfonsą Motuzą ir 1.7. punktą išbraukti bei atitinkamai patikslinti eiliškumą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-216 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje

veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos

išlaidų kompensavimo atrankos komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius, A. Motuzas.

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo

Nr. T1-215 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų

rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo  tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimas.

Tarybos narys Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – aprašo 12 ir 16

punktuose pataisant skyriaus pavadinimą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-215 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje

veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos

išlaidų kompensavimo  tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdyje dalyvauja 24 tarybos nariai, nedalyvauja – Viktoras Stancelis.

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos

sudėties ir nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

nevyriausybinių organizacijų tarybos sudėties ir nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

16. SVARSTYTA. Valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr.

8750/0006:500, unikalus Nr. 4400-0989-8857, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Pajūrio

seniūnijoje, Žvingių miestelyje, nuoma.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės ūkio paskirties

žemės sklypo, kadastro Nr. 8750/0006:500, unikalus Nr. 4400-0989-8857, esančio Šilalės rajono

savivaldybėje, Pajūrio seniūnijoje, Žvingių miestelyje, nuomos (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. 2003 m. balandžio 8 d. valstybinės žemės sklypo nuomos sutarties Nr.

N87/03-0006 nutraukimas.

Tarybos narys Dainius Bergelis nusišalino nuo 17 ir 18 darbotvarkės klausimo, nurodė

priežastį ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2003 m. balandžio 8 d. valstybinės

žemės sklypo nuomos sutarties Nr. N87/03-0006 nutraukimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

18. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo dalies, esančios Dariaus ir Girėno g. 54,

Šilalės mieste, nuoma.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo dalies,

esančios Dariaus ir Girėno g. 54, Šilalės mieste, nuomos (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo D. Bergelis.

19. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai. 

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

nekilnojamojo turto perdavimas patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė tikslinosi dėl nekilnojamojo turto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

trumpalaikio materialiojo turto perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise

Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijai.

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio trumpalaikio materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir

disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. kovo 27 d. sprendimo Nr.

T1-80 „Dėl sutikimo perimti valstybės turtą savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti,

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai“

pakeitimas.

Tarybos narė Rima Norvilienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė ir

paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2025 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-80 „Dėl sutikimo perimti valstybės turtą savivaldybės

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės viešajai bibliotekai“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Norvilienė.

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo

Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto

fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir

socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

24. SVARSTYTA. Transporto priemonių perdavimas pagal savivaldybės turto patikėjimo

sutartį UAB „Šilalės autobusų parkas“. 

Tarybos nariai Edmundas Auškalnis ir Raimundė Gečienė nusišalino nuo 24 ir 25 klausimo

svarstymo, nurodė priežastį ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl transporto priemonių perdavimo

pagal savivaldybės turto patikėjimo sutartį UAB „Šilalės autobusų parkas“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. NEBALSAVO – 1.

Į posėdį sugrįžo Viktoras Stancelis.

25. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės autobusų parkas“ 2024 metų

finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimas.

Pranešėjas Vytautas Norkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė dėl skolos bendrovėje, kaip planuojate ją padengti ir kokia

perspektyva kitais metais.

V. Norkus paaiškino, kad skola buvusi gruodžio 31 d. buvo dėl neišmokėtų atlyginimų,

nes atlyginimai yra mokami iki kito mėn. 15 d. ir šiai dienai šios skolos nėra.

R. Norvilienė klausė dėl elektrinių autobusų gedimo, ar draudimas dengia gedimus ir kokia

situacija su stiklais.

V. Norkus atsakė, kad autobusų stiklus jau keitėme ir dar vieną keisime, keičiami dėl

įskilimų. Vieno stiklo pakeitimas kainuoja virš 2000 Eur. 

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė domėjosi apie užsakomuosius reisus, kiek jų praėjusiais metais buvo, kiek iš

jų uždirbate ir, ar šiemet jau yra užsakymų.

V. Norkus atsakė, kad pernai buvo nuvažiuota daugiau kaip 30 000 km. užsakomaisiais

reisais, pelnas siekia 4 200 Eur, užsakymų turime jau ir šiais metais.

R. Vaitiekus klausė, kada turėtumėte gauti naują neelektrinį autobusą.

V. Norkus atsakė, kad gegužės 31 d.
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R. Vaitiekus klausė ar pirktumėte daugiau elektrinių autobusų atsižvelgiant į sąnaudas,

išlaidas, aptarnavimą.

V. Norkus atsakė, kad iš ūkinės pusės žvelgiant – ne, nes Šilalėje neturime rimtų auto

elektrikų tokiam transportui, o savavališkai tvarkyti taip pat negalima.

R. Vaitiekus klausė, kokios markės bus naujasis autobusas.

V. Norkus atsakė, kad Isuzu Kendo.

R. Norvilienė siūlė pagalvoti apie Šilalės krašto lankytinų objektų reklamą ant autobusų ir

tuo pačiu prisidėti prie turizmo populiarinimo.

Pasisakė V. Norkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Šilalės autobusų parkas“ 2024 metų finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo

ir veiklos ataskaitos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis ir R. Gečienė.

26. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Gedmina“ 2024 metų metinių

finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimas.

Pranešėjas Donatas Grigalis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kaip įmonė pajuto paslaugų įkainių padidėjimą ir kaip įkainių

padidėjimą priėmė gyventojai.

D. Grigalis atsakė, kad šiemet įmonei pirmi trys mėnesiai pelningi ir darbingi, tačiau pelną

nulemia ne tik padidėją įkainiai, bet ir padidėjąs mirtingumas.

R. Norvilienė prašė paaiškinti apie ataskaitoje pateiktą informaciją, jog konkurentai teikia

paslaugas neteisėtai.

D. Grigalis atsakė, kad, norint pašarvoti žmogų reikia turėti leidimą higienos pasui, kurį

išduoda Nacionalinis visuomenės sveikatos centras bei užregistruoti vykdomą veiklą. Taip pat

turimomis žiniomis konkurentai tik iš dalies gali teikti paslaugas, nes tokioms paslaugoms kaip

mirusio kūno paruošimas ir laikymas jie neturi gavę leidimo.

R. Vaitiekus klausė, kaip jaučiate konkurentų įtaką, kokią dalį nuo mirusių rajone naudojasi

jūsų paslaugomis.

D. Grigalis atsakė, kad apie 30-35 proc. mirusiųjų Šilalės r. paimama konkurentai, o apie

65-70 proc. atitenka aptarnauti UAB „Gedminai“.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Gedmina“ 2024 metų metinių finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir

veiklos ataskaitos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

27. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės vandenys“ 2024 metų metinių

finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimas.

Tarybos narys Raimundas Vaitiekus nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėjas Remigijus Vėlavičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė dėl nuotolinio nuskaitymo skaitiklių, kokia situacija, kiek jau turima.

R. Vėlavičius atsakė, kad nuotoliniai skaitikliai buvo pradėti diegti pernai metais, diegiama

Šilalės mieste ir jau yra įdiegta apie 1000 skaitiklių (1000 butų). Planas per 3-4 m. Šilalės mieste

ir didžiuosiuose gyvenvietėse įdiegti nuotolinius skaitiklius.

Papildė T. Bartkus.
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R. Norvilienė domėjosi, ar tai kainuoja gyventojams, jei netiesiogiai, galbūt kainuoja per

vandens kainą.

T. Bartkus atsakė, kad mokamas mėnesinis abonentas.

R. Vėlavičius atsakė, kad šiuo metu nuotoliniams skaitikliams yra išleista apie 50 000 –

60 000 Eur, jie yra iš abonentinio mokesčio bei kažkiek dedame iš kitų paslaugų. Tačiau darome,

kad žmonėms būtų patogiau ir jog mums būtų patogesnė apskaita.

R. Norvilienė domėjosi dėl nuotekų valyklos praplėtimo projekto.

R. Vėlavičius atsakė, kad projektas turėjo būti užbaigtas jau prieš metus, tačiau du kartus

buvo sustabdytas, šiuo metu taip pat sustabdytas, tačiau greitu metu turėtų būti užbaigtas.

R. Jonutis klausė dėl nuotolinių skaitiklių, ar jie gerai veikia, nes pradžioje buvo

neatitikimų su nuskaitymais.

R. Vėlavičius atsakė, kad taip, kiek žinoma, paskutiniu metu jokių neatitikimų nebuvo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Šilalės vandenys“ 2024 metų metinių finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo

ir veiklos ataskaitos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaitiekus.

28. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės šilumos tinklai“ 2024 metų

metinių finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos

patvirtinimas.

Pranešėjas Ernestas Aušra pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kokios pagrindinės problemos su kuriomis susiduriate bendrovėje.

E. Aušra atsakė, kad didžiausia problema yra skolininkai.

R. Norvilienė klausė kiek dar liko nerenovuotų namų ir ar žmonės pakankamai aktyviai

nori dalyvauti renovacijos procese.

T. Bartkus atsakė, kad rajone yra renovuoti 47 daugiabučiai, tai sudaro 19,9 proc.

E. Aušra papildė, jog gyventojų nuomonė renovacijos klausimu skirtinga, taip pat šiai

dienai Šilalės mieste turime nemažai nebaigtų objektų, taip pat laukia 9 etapas.

Toliau nariai diskutavo apie renovacijas ir daliklių duomenis.

L. Dargienė klausė, ar nesvarstote biokuro užsipirkti visam sezonui, nes ne sezono metu

kaina yra mažesnė.

E. Aušra atsakė, kad visuomet perkame ketvirčiais, pradedame balandžio-birželio mėn. ir

spalio-sausio mėn., šiai dienai jau buvo atlikti keturi pirkimai tačiau nei karto niekas nepardavė už

mažesnę kainą. Pernai pavyko nupirkti mažesne kaina, tą patį bandysime padaryti ir šiemet. 

L. Dargienė tikslinosi, ar neturite kur laikyti užsipirkto biokuro.

E. Aušra atsakė, kad laikyti yra kur tačiau jei nusipirksime labai daug, biokuro kokybė

prastės nuo skirtingų oro sąlygų, o taip pat reikėtų didelės pinigų sumos jei norėtume per kartą

nusipirkti visą reikiamą kiekį.

E. Gečas tikslinosi, ar gaunate kiekvieno radiatoriaus duomenis atskirai ar subendrintus

buto duomenis.

E. Aušra atsakė, kad subendrintus.

E. Gečas pasisakė ir siūlė pasidomėti ar būtų galimybė jums paprašius gauti išskleistus

radiatoriaus duomenis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Šilalės šilumos tinklai“ 2024 metų metinių finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių)

paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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29. SVARSTYTA. UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro 2024 metų metinių

finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir veiklos ataskaitos patvirtinimas.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė ir

paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Donvina Arlauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė dėl mokesčio už vietinę rinkliavą, beveik per metus ši kaina

gyventojams kilo beveik 43 proc., ar dabartinė kaina jau stabilizavosi, ar vėl netolimoje ateityje

galime tikėtis kainų kilimo, kokios būtų jūsų prognozės.

D. Arlauskienė atsakė, jog šios dienos kontekste nemato dėl ko turėtų kilti kaina 2026 m.

R. Norvilienė klausė, ataskaitoje kaip problema įvardijamas darbuotojų trūkumas ir kaita,

dėl ko yra darbuotojų kaita, kiek darbuotojų trūksta, domėjosi apie darbuotojų motyvacinę sistemą.

D. Arlauskienė atsakė, kad šiai dienai visos darbo pozicijos yra užimtos, bet 2024 m.

buvome susidūrę su iššūkiais, nes sausio mėn. darbo vietą paliko vyr. buhalterė, nebuvo pirkimų

plėtros skyriaus vadovo, išėjo pirkimų skyriaus specialistas, neturėjome kertinių žmonių. Šiai

dienai darbuotojų trūkumo neturime.  

R. Toleikis domėjosi dėl sąnaudų padidėjimo, klausė kur labiausiai padidėjo.

D. Arlauskienė atsakė, kad pagrindinės sąnaudų padidėjimo priežastys – padidėjusios

sąnaudos vežėjui, reikšmingą dalį turi atliekų deginimo paslauga, ŽAKA aikštelių sąnaudos

padidėjo, išaugusios bendrosios administracinės sąnaudos.

R. Toleikis klausė, ar deginimo sąnaudos padidėjo dvigubai, ką jūs išvežate deginimui ar

padengia atliekų tvarkymo mokestį.

D. Arlauskienė atsakė, kad taip, padengia.

R. Jonutis teiravosi apie kitas išlaidas.

R. Vaitiekus klausė, kiek turite informacijos apie neišvežamus konteinerius, ar gaunate

tokią informaciją iš vežėjų.

D. Arlauskienė paaiškino, jog vežėjas pagal sutartį turi vykdyti kontrolę ir tokios

informacijos apibendrinimą gauname, tačiau negauname tą pačią akimirką, sakė jog pasidomės

kokie požymiai neaptarnaujamų konteinerių ir koks kiekis.

R. Norvilienė domėjosi, kas prižiūri konteinerius prie daugiabučių, kas juos plauna,

dezinfekuoja ir kas kiek laiko.

D. Arlauskienė atsakė, kad tai atlieka vežėjas.

Toliau nariai diskutavo apie konteinerių plovimą, dezinfekavimą.

R. Vaitiekus klausė apie maisto atliekas, kokie surenkami kiekiai, kaip manote ar skaičiai

didės ar mažės, koks gyventojų požiūris į tai.

D. Arlauskienė atsakė, kad maisto atliekų rinkimo pradžia Šilalėje buvo labai sudėtinga,

tačiau tikslesnius skaičius atsiųs el.paštu.

T. Bartkus papildė, jog per kovo mėn. (nepilnai per visą mėn.) buvo surinkta nepilnai tona,

tačiau šiai dienai jau matome kad konteineriai yra pilni. Praktika rodo, jog žmonės rūšiuoja ir

situacija gėrėja.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl UAB Tauragės regiono atliekų

tvarkymo centro 2024 metų metinių finansinių ataskaitų rinkinio, pelno (nuostolių) paskirstymo ir

veiklos ataskaitos patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 3.

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė.

30. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo

komisijos sudarymo ir nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos sudarymo ir nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Iš posėdžių salės išėjo Rimas Vaičikauskas.

31. SVARSTYTA. Budinčio ir nuolatinio globotojo, globėjo (rūpintojo) ir globos centro

veiklos organizavimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą su papildymu – aprašo 23.1.2.

papunktį išdėstyti taip „2,0 MMA dydžio mėnesinį atlygį, kai budinčio globotojo šeimoje

apgyvendintas 1vaikas (įskaitant ir vaiką iki 3 metų, ar vaiką nuo 12 metų, ar vaiką su negalia)“ ir

prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su papildymu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Budinčio ir nuolatinio globotojo,

globėjo (rūpintojo) ir globos centro veiklos organizavimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos

aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

32. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-38 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Asmens su negalia gerovės tarybos sudarymo ir jos

veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Tarybos narė Vida Miknienė nusišalino nuo klausimo svarstymo ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaičikauskas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-38 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Asmens su negalia

gerovės tarybos sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Miknienė.

33. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. sausio 26 d. sprendimo

Nr. T1-18 „Dėl Pagalbos pinigų šeimoms, globojančioms (rūpinančioms) be tėvų globos likusius

vaikus, skyrimo ir panaudojimo kontrolės tvarkos Šilalės rajono savivaldybėje aprašo

patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2017 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-18 „Dėl Pagalbos pinigų šeimoms, globojančioms

(rūpinančioms) be tėvų globos likusius vaikus, skyrimo ir panaudojimo kontrolės tvarkos Šilalės

rajono savivaldybėje aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

34. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namų 2024 metų metinių ataskaitų

rinkinio patvirtinimas.

Pranešėjas Gediminas Raudonius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar sulaukiate nusiskundimų dėl nakvynės namų, ar situacija

susitvarkė.

G. Raudonius atsakė, kad situacija yra tokia kaip ir anksčiau, stengiamasi valdyti situaciją

bei palaikyti tvarką. Šiais metais nusiskundimų neteko girdėti, jų buvo anksčiau dėl rūkymo vietos,
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ir kai kurių asmenų, šiai dienai rūkymo vieta perkelta ir nebėra asmenų kėlusių daugiausiai

problemų. 

T. Bartkus papildė, kad savivaldybė taip pat nebegauna skundų dėl nakvynės namų.

R. Norvilienė klausė, ar darbuotojai vis dar važiuoja darbo reikmėms su savo nuosavu

transportu ir, ar kompensuojamos amortizacinės išlaidos, ar vis dar taikoma tokia praktika, jei taip,

kiek tokių žmonių ir kokia suma kompensuojama darbuotojams.

G. Raudonius atsakė, kad taip, ši praktika vis dar tebėra, lankomoji priežiūra važiuoja su

nuosavu transportu, nes neturime galimybės kiekvieną darbuotoja aprūpinti transporto priemone,

tačiau jiems apmokame kompensacija už degalus pagal pristatytus degalinės kvitus, pagal

degalinės kainą. Tačiau pasakyti tikslaus skaičiaus kiek tokių darbuotojų yra negaliu.

R. Vaitiekus klausė, kiek vietų turi Šilalės nakvynės namai, ar buvo toks laikotarpis jog

trūktų vietų.

G. Raudonius atsakė, kad yra 8 vietos, 4 vyrams, 4 moterims. Tačiau nėra taip buvę, jog

pritrūktume vietų.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų

namų 2024 metų metinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

35. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2024 metų

metinių ataskaitų rinkinio patvirtinimas.

Pranešėja Ingrida Petravičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ataskaitoje minite, jog biuro darbuotojai dirba dideliu intensyvumu

ir darbo krūviu, kad kasmet didėja biurui priskiriamų funkcijų, didėja darbų apimtys, o specialistų,

dirbančių biuro administracijoje skaičius sumažėjo, esant tam pačiam skaičiui darbuotojų labai

didėja krūvis specialistams ir kyla grėsmė fiziniai, psichiniai sveikatai ir yra reali profesinio

perdegimo grėsmė, ar matydama tokią didelę grėsmę jau ėmėtės kažkokių veiksmų, kad to

neatsitiktų arba kad sumažinti krūvį.

I. Petravičienė atsakė, kad, taip, darbo krūviai yra skirstomi, peržvelgiami ir galvojama

kreiptis dėl administratoriaus pareigybės arba dar vieno visuomenės sveikatos specialisto etato.

R. Norvilienė klausė, biuro funkcijos yra stengtis kuo labiau įtraukti rajono mokinius

dalyvauti sveikos mitybos skatinimo užsiėmimuose, burnos higienos ir kt., bet pagal sveikatos

ministerijos pateiktus duomenis praėjusiais metais  Šilalės r. sav. atrodo itin prastai ir lyderiauja

paskutinėse vietose šiuo klausimu, kaip taip atsitiko.

I. Petravičienė atsakė, kad esame tose vietose, nes skaičiavimo metodika yra sudėtinga,

ypatingai mažiems miesteliams.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

Aistė Giedraitienė klausė, ar turite duomenis, kiek rajono gyventojų pasiekia informacija

apie vykdomus užsiėmimus, koks naujų žmonių įtraukimo skaičius.

I. Petravičienė atsakė, kad procentinės dalies negali pasakyti, bet lyginant skaičius 2024

m. ir 2023 m. ir šiais metais žiūrint rajoną – skaičius yra pakilęs, nes pernai buvo vos 10 rajono

gyventojų lankančių užsiėmimus, šiais metais virš 200. Stengiamės su užsiėmimais išeiti iš už

miesto ribų.

T. Bartkus prašė pasižiūrėti unikalių asmenų skaičių ir pateikti el.p. tarybos nariams.

A. Giedraitienė klausė, kas yra vykdoma dėl mėlynųjų ekranų.

I. Petravičienė atsakė, kad šiuo metu visuomenės sveikatos specialistės, kurios vykdo vaikų

priežiūrą mokyklose, veda paskaitas šia tema, kurias pasiruošia pačios iš savo pusės, tačiau tikėtina

kad specialiojoje rėmimo programoje bus užmojų šią problemą spręsti ir reikės galvoti, ką

papildomai galėtume prisitraukti. 

R. Jonutis klausė apie teikiamas mokamas paslaugas (mokymai apie alkoholio, narkotikų

žalą žmogaus sveikatai), gruodžio mėnesį keitėsi įstatymai ir yra A1 ir A3 kodu šie kursai, ar A3

kursai yra netrumpiau 3 savaičių trukmės, ar teikiate A3, ar teikiate kaip seniau A1. 
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I. Petravičienė atsakė, kad šiai dienai yra teikiama toki pati mokymu programa kaip ir

anksčiau, Lietuvos mastu A3 kodu programą yra pasitvirtinęs tik vienas biuras.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

visuomenės sveikatos biuro 2024 metų metinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2.

36. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro 2024

metų metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas.

Birutė Žirlienė nusišalino nuo 36 ir 37 klausimo svarstymo, priežastį nurodė ir paliko

posėdžių salę.

Valdemaras Jasevičius ir Alfonsas Motuzas nusišalino nuo 36 klausimo svarstymo,

priežastį nurodė ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėjas Osvaldas Šarmavičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar nesijaučiate padaręs klaidą, galimai vienašališkai priėmęs

sprendimą dėl budinčių pediatrų (jų panaikinimo).

O. Šarmavičius atsakė, kad sprendimo dėl budinčių pediatrų nepriėmė, jie kaip dirbo iki

Pediatrijos skyriaus uždarymo taip ir dirba, tik buvo atsiklausta mero ar būtų galima panaikinti,

atsisakyti budinčių pediatrų, jų paslaugų, tačiau gavus neigiamą atsakymą viskas buvo palikta taip,

kaip buvo.

R. Vaitiekus domėjosi nuo kada neveikia druskų kambarys ir kada vėl veiks.

O. Šarmavičius atsakė, jog spalio mėn. druskų kambaryje sugedo druskų malūnas-

generatorius, jis yra neremontuotinas, norėjome pirkti geresnį, kuris maltu įvairaus diametro

druską, bet šis malūnas buvo įrašytas į projekto infrastruktūros modernizavimo projekto pirkimų

planą ir planas buvo suderintas bei atiduotas Centrinei pirkimų valdymo agentūrai, o jame buvo

aiškiai įrašyta, jog įrašytų prietaisų negalime pirkti, nes jie negrąžins pinigų, todėl viskas atsidūrė

projekto administratoriaus rankose ir viskas užsitęsė, pirkimas užtruko kelis mėnesius ir baigėsi

balandžio mėn. tačiau neatsirado nei vienas tiekėjas.

T. Bartkus papildė, jog šiam prietaisui niekas nepateikė pasiūlymo ir šiai dienai yra

skelbiamas naujas pirkimas šiam prietaisui nupirkti. Tikimasi, kad iki rudens prietaisas jau tikrai

bus. 

L. Dargienė klausė dėl slaugytojų, gydytojų atlyginimų, palygino su kitais rajonais ir klausė

kodėl toks didelis skirtumas. 

O. Šarmavičius paaiškino, jog maža rajono ligoninė norėdama turėti gydytojų turi pasiūlyti

konkurencingą algą, o slaugytojams per 2 m. alga buvo pakelta per 400 Eur, sutiko, jog slaugytojų

atlyginimas vienas mažiausių tarp rajoninių ligoninių ir patikino, jog tokį skirtumą paveldėjo iš

ankstesnių laikų. 

L. Dargienė klausė, kas yra kitų funkcijų specialistai, kodėl nėra pateikiami atlyginimai

išskiriant buhalterio, pavaduotojo, kodėl jie yra bendroje eilutėje.

O. Šarmavičius atsakė, kad tokia pati atlyginimų struktūra buvo ir prieš 4-5 m. tokią pačią

taikome ir šiandien, pakeitimų nedarėme. Išskirti atskiras pareigybes galima, tačiau jeigu pagal

teisinius reikalavimus žmogus nesutinka gali ir neteikti atlyginimo dydžio. 

Papildė T. Bartkus.

L. Dargienė klausė, ar tiesa, kad buhalterio atlyginimas išaugo dvigubai.

O. Šarmavičius atsakė, kad administracijoje pernai atlyginimus pakėlėme apie 10 proc.,

šiais metais atlyginimų nekėlėme. 

R. Jonutis pasisakė dėl budinčių pediatrų darbo grafiko paskelbimo, pacitavo LRT

straipsnio dalį ir klausė, kaip buvote gąsdinamas.

O. Šarmavičius atsakė, jog gąsdinimai buvo komentaruose prie informacijos kurioje

paskelbėme dėl budinčių pediatrų.
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R. Jonutis pasisakė dėl informacijos paskelbimo apie budinčius pediatrus, rekomendavo

pateikiant informaciją pateikti ją visą, iki galo, jog nekiltų papildomų klausimų.

O. Šarmavičius patikino, jog atsižvelgs į pastabas ir bus pasistengta aiškiau iškomunikuoti.

R. Gečienė klausė dėl Laukuvos skyriaus remonto, gydytojo ir darbuotojų išsaugojimo,

kaip planuojate išsaugoti darbuotojus, nes jie sunerimę, jog nebus gydytojo.

O. Šarmavičius atsakė, kad šeimos gydytojas Laukuvoje bus, paslaugos teikiamos, jos yra

prieinamos ir kokybiškos.

R. Gečienė domėjosi dėl planuojamo priestato.

O. Šarmavičius paaiškino, jog sveikatos apsaugos ministras sugriežtino reikalavimus

priėmimo-skubios pagalbos skyriams, iškilo nauji reikalavimai dėl srautų, infekuotų ir paprastų

pacientų ir mes nevisai atitinkame reikalavimus, trūksta patalpų ir reikia plėstis. Dar tik

planuojama tartis ar pastatas bus atskiras ar prijungtas jau prie esamo pastato-priėmimo skyriaus.

R. Gečienė klausė, per kokį laikotarpį norite šį reikalavimą įgyvendinti.

O. Šarmavičius atsakė, kad tikėtina jog darbai prasidėtų kitų metų pavasarį.

R. Gečienė klausė dėl okulisto įrangos, ar turime pakankamai gydytojų okulistų, ar reikia

jų ieškoti, ar yra atvykstančių.

O. Šarmavičius asakė, kad šioje srityje turima pakankamai, vienas gydytojas vietinis, kitas

- mokslų daktaras, atvyksta iš Klaipėdos.

R. Vaitiekus prašė paneigti arba patvirtinti kad yra darbuotojų Šilalės rajono savivaldybės

sveikatos centre (toliau – Sveikatos centras), kuriems priskaičiuotas mėnesinis atlygis viršija

10 000 Eur.

O. Šarmavičius atsakė, kad taip, gali patvirtinti.

A. Giedraitienė prašė jog apie budinčių pediatrų (darbų grafiko) ir vaikų dienos stacionarą

informacija vis tik būtų skelbiama. Pasisakė dėl gauto rašto ir klausė, ar nemanote, jog būtų

tikslinga pačiai administracijai (Sveikatos centro) vykdyti tokias apklausas, vertinti kokybę.

T. Bartkus pasisakė, jog minimas raštas šiandien neturėtų būti svarstomas.

O. Šarmavičius atsakė, kad pediatrų darbo grafiką tikrai galima viešai paskelbti. Dėl dienos

stacionaro, iki šios dienos nei vienas vaikas nebuvo atsiųstas šeimos gydytojo. Pasisakė, jog apie

kalbamą raštą niekas nėra žinoma, su juo nėra susipažinęs, nėra jo gavęs.

Pasisakė T. Bartkus.

E. Auškalnis klausė, ar tiesa, jog sveikatos centre už paslaugas negalima atsiskaityti

bankine kortele.

O. Šarmavičius atsakė, kad dėl to buvo gauta kritika iš administracijos direktoriaus,

pasižadėjome rasti pinigų ir nupirkti kortelių skaitytuvą.

E. Auškalnis klausė dėl bylos su VTEK dėl jūsų galimai neteisėto priėmimo į šias pareigas,

kokia situacija šiuo metu.

O. Šarmavičius atsakė, kad tai niekaip nesusiję su ataskaita.

T. Bartkus papildė, jog jeigu VTEK būtų priėmęs kokį nors sprendimą įpareigojantį merą

priimti atitinkamus sprendimus tai būtų tai gavęs, tačiau šiai dienai meras nėra to gavęs.

R. Norvilienė klausė dėl 18 nepageidaujamų įvykių susijusių su pacientų griuvimais,

pragulų išsivystymu, paciento atstovo nederamo elgesio, prašė daugiau apie juos papasakoti ir

įvardinti kokios prevencinės priemonės pritaikytos.

O. Šarmavičius atsakė, kad duomenys pateikti iš vidaus audito ataskaitos, mūsų įstaigos

viduje yra institucija kuri yra atsakinga už šią sritį, ir anksčiau Lietuvoje tokius dalykus buvo

stengiamasi slėpti, tačiau ligoninės yra drąsinamos neslėpti to ir atvirai dalintis skaičiais, nes tokių

atvejų neįmanoma išvengti.

R. Norvilienė klausė dėl parkavimo vietų trūkumo, ar kreipėtės į savivaldybę dėl

parkavimo vietų įrengimo.

O. Šarmavičius atsakė, kad buvo prašymas pateikti informaciją bei šiuo klausimu meras

jau yra atlikęs pasitarimą.

T. Bartkus papildė, jog ieškoma sprendimų.



20

V. Miknienė klausė, ar per 2024 m. buvo gauta skundų iš rajono gyventojų ar ieškinių, dėl

paslaugų teikimo.

O. Šarmavičius atsakė, kad buvo 2 skundai pacientų žalos komisijai, vienas skundas priėjo

iki akreditavimo tarnybos, bet nei vienas skundas nepasitvirtino. Taip pat pasitaikė žodinių

skundų, skambučių. 

Pasisakė E. Gečas, A. Giedraitienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono

savivaldybės sveikatos centro 2024 metų metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 8, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 14.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius, A. Motuzas.

37. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2024

metų metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas.

Pranešėja Vida Macevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė dėl pasikeitusių darbo valandų, prašė gyventojams papasakoti apie naują

tvarką. 

V. Macevičienė atsakė, kad visos viešosios pirminės sveikatos priežiūros įstaigos nuo

sausio mėn. turėtų dirbti 12 valandų, penkias dienas per savaitę, pagal tai pradėjome dirbti nuo

7.00 val. ryto iki 19.00 val. vakaro, kol kas vėliausias pacientas buvo po 17.15 val. Paaiškino, kad

tai įsteigta tam, jog būtų suteikiamos skubios pagalbos ambulatorinės paslaugos, kurios turėtų

nepatekti į priėmimo skyrių.

Pasisakė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Šilalės pirminės

sveikatos priežiūros centro 2024 metų metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo.

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

38. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2024 metų metinių

ataskaitų rinkinių patvirtinimas.

Pranešėjas Tomas Šiaudinis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Į posėdžių salę sugrįžo B. Žirlienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Kvėdarnos

ambulatorijos 2024 metų metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo.

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

39. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 2024

metų metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas.

Pranešėjas Andrius Panavas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, kiek laiko darbuojatės (kaip vadovas), kaip vertinate situaciją įstaigoje

ir kokie tikslai.

A. Panavas atsakė, kad kaip vadovas pradėjo dirbti nuo vasario mėnesio, įstaigai meras yra

pateikęs lūkesčius (dėl socialinių tinklų integracijos, personalo palaikymo) kuriuos ir bus

stengiamasi įgyvendinti bei tiesiog tęsti pradėtus gerus darbus įstaigoje.

Pasisakė T. Bartkus.

V. Miknienė klausė, ar pas jus įstaigoje gydytojų darbo užmokesčio vidurkis artimas

Šilalės vidurkiui.

A. Panavas atsakė, kad taip, panašus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Kaltinėnų

pirminės sveikatos priežiūros centro 2024 metų metinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo.

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

40. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios

programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – tvarkos aprašo 54

punkto pabaigoje skliaustuose įrašant žodį „nepiniginiams“, 56 punkte patikslinti, jog aprašo

finansinę kontrolę atlieka Sveikatos koordinatorius, o ne Savivaldybės kontrolės ir audito tarnyba,

Savivaldybės administracijos Centralizuotas vidaus audito skyrius bei lėšų naudojimo sutartyje

dešinės pusės kampe nurodyti, kad tai yra lėšų naudojimo sutarties 1 priedas ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo

patvirtinimo.

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Tarybos narys Remigijus Jonutis atliko viešą pranešimą.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas gegužės 29 d.,

komitetų posėdžiai 26 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė



ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

29-JAME TARYBOS POSĖDYJE DALYVAVUSIŲ

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2025 m. balandžio 24 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. ASTA BATAITYTĖ

3. DAINIUS BERGELIS

4. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

5. LINETA DARGIENĖ

6. AKVILĖ GARGASAITĖ

7. ERIKA GARGASĖ

8. EGIDIJUS GEČAS

9. RAIMUNDĖ GEČIENĖ

10. AISTĖ GIEDRAITIENĖ

11. VITALIJA JANKAUSKAITĖ-MILČIUVIENĖ

12. VALDEMARAS JASEVIČIUS

13. REMIGIJUS JONUTIS

14. ALGIRDAS MEIŽENIS

15. VIDA MIKNIENĖ

16. ALFONSAS MOTUZAS

17. GINTAS NAVARDAUSKAS

18. RIMA NORVILIENĖ

19. RIMANTAS RIMKUS

20. STASYS SKALAUSKAS

21. VIKTORAS STANCELIS

22. ROLANDAS TOLEIKIS

23. RIMAS VAIČIKAUSKAS

24. RAIMUNDAS VAITIEKUS

25. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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